



Canadian Pari-Mutuel
Agency

An Agency of Agriculture
and Agri-Food Canada
P.O. Box 5904, LCD Merivale
Ottawa, Ontario K2C 3X7
Tel /Tél : (613) 946-1700

Agence canadienne
du pari mutuel

Un organisme d'Agriculture
et Agroalimentaire Canada
C.P. 5904, PF Merivale
Ottawa (Ontario) K2C 3X7
Fax /Télé : (613) 952-7466

April 2, 2007

Le 2 avril, 2007

MEMORANDUM

NOTE DE SERVICE

SUBJECT: Aminorex

SUJET : Aminorex

Following an unprecedented number of positive tests for aminorex, the Canadian Pari-Mutuel Agency (CPMA) undertook studies to determine possible sources of the presence of the drug. As part of our ongoing research program, we administered levamisole products to horses under controlled conditions, and found aminorex in the urine samples taken from these horses. We are continuing with the administration and analysis of other products for the purposes of determining other possible sources.

Suite à un nombre sans précédent de tests se révélant positifs quant à la présence d'aminorex, l'ACPM a entrepris des études pour retracer les sources éventuelles de la drogue. Dans le cadre de notre programme de recherche courant, nous avons administré des produits de lévamisole à des chevaux en milieu conditionné et nous avons trouvé de l'aminorex dans les échantillons d'urine prélevés sur ces animaux. Nous continuons à administrer et à analyser d'autres produits afin de déterminer d'autres sources possibles.

Please be advised that, based on these results, the administration of levamisole to racing horses could result in a positive test for aminorex.

Veillez prendre note que, d'après nos résultats, l'administration de lévamisole aux chevaux de course pourrait entraîner des résultats positifs au test de l'aminorex.

Tim Pettipas
Executive Director / Directeur exécutif

